

# **8D7N**

杭州/绍兴/金华。婺州古城/衢州/江山/ 上饶-葛仙村。葛仙山。望仙谷/建德。梅城古镇 Hangzhou/Shaoxing/Jinhua/Quzhou/Jiangshan/ Shangrao. Gexian Village.Gexian Mountain. Wangxian Valley/Jiande







# 精简行程

### 抵达杭州 🖨 (45公里) 绍兴

(机上用餐/晚)

- ☑ 江安莫高窟柯岩景区 ☑ 鉴湖(含游船)+绍兴水乡鲁镇

### 绍兴 🖨 (160公里) 金华

(早/午/晚)

- ☑ 兜率天宫景区(含景交) ☑ 金华火腿非遗馆
- ☑ 千年婺州古城+万佛塔夜景

### 第二天

### 金华 🖨 (87公里) 衢州 (早/午/晚)

- ☑ 世外桃源赤松黄大仙宫
- ☑ 孔氏南宗家庙+资深导游讲解 ☑ 国家5A级风景区水亭门(日景+夜景)

### 第四天

### 衢州 🖨 (65公里) 江山

(早/午/晚)

- ☑ 世界自然遗产江郎山(含景交)
- ☑ 仙霞古道+仙霞关

### 第五天

### 衢州 🖨 (170公里) 铅山

(早/午/晚)

(早/晚)

- ☑ 世外桃源葛仙村 (含景交)
- ☑ 独家定制旅拍(两位摄影师6小时服务)
- ☑ 众妙阁灯光秀+大型水幕电影《修心归真纪》
- ☑ 篝火晚会 (每周二停)
- ☑ 莲花祈福水灯+夜晚赏梦幻星空夜景

### 第六天

### 铅山 🖨 (120公里) 望仙乡 🗟 (65公里) 上饶

- ☑ 中华灵宝第一山葛仙山(含缆车)☑ 欣赏现实版《千里江山图》☑ 9D七彩玻璃悬廊体验

- ☑ 山谷里的清明上河图望仙谷
- ☑ 夜晚赏绝壁夜景

### 第七天

### 上饶 🔒 (226公里) 建德 🔒 (125公里) 杭州 (早/晚)

- ☑ 梅城古镇(江南小大理)
- ☑ 登古城墙赏新安江美景
- ☑ 西湖风景名胜区(金牛出水、西湖新天地)

### 第八天

### 杭州 🛪 回程

(早/机上用餐)

- ☑ 新西湖十景之一茶园风光+网红背篓采茶体验
- ☑ 送机





### / 7早餐/4午餐/7晚餐 风味餐:

- 绍兴鲁镇风味
- 衢州孔府菜 葛仙村八卦宴
- ★ 杭州杭帮风味
- ★ 金华 水门风味 ★ 江山乡村菜
- 望仙谷仙谷风味

## 观光景点:

**葛仙村(包含景区交通)**- 负氧离子的浓度可高达10000~50000个/cm3,宛若一个天然

**独家定制旋拍**@两名摄影师六小时随团跟拍贴心服务,全程记录仙村的日与夜(下午3点-晚上9点,拍摄+视频双机位),全团每位客人赠送一张12寸塑封全团全家福合影,每位客人单独赠送5张个人电子版美照,全团团友短视频花絮微电影一部(30秒时长)

家安排@亲手点燃饱含祝福的莲花祈福水灯,放入瑶池仙境之中·····深夜有机会欣赏到 难得一见的梦幻星空

# 葛仙山

葛仙山 - 位于江西省上饶市铅山县中部的葛仙山镇,地处武夷山北麓,主峰葛仙峰海拔 1096.3米,葛仙山景区面积50平方千米,号称"中华灵宝第一山"。

## 魯仙谷

两旁的山连绵起伏,林木苍翠,涧瀑清流,奇峰峻拔 飞流激荡,怪石万千,山水浑然,宛若世外桃源,要 傍晚,游客可去揽月桥上看日落,看夕阳的余晖笼罩 望仙谷(绝壁夜景)- 原生态十足。两旁的山连绵起伏 接谷蜿蜒,风景如画。俯瞰谷底,飞流激 -切的喧嚣嘈杂挡在这大山之外。傍晚, 住整个古镇。夜幕降临,看着万家灯火,让人恍如穿越回了商贾云集的北宋盛世。

- **江郎山** 国家5A级景区、世界自然遗产中国丹霞,以雄伟奇特的"三爿石"著称于世, 拥有中国丹霞第一奇峰、全国一线天之最、天然造化的伟人峰,惊险陡峻的郎峰天游等景
- 素称"南宗" 为中国仅有的三座孔氏家庙之· ,宋高宗赵构仓促南渡,建都于临安,孔子第48代裔孙孔端友,负着孔子和孔子夫人的楷木像,离开山东曲阜,南迁至此,后敕建孔氏家庙,为宗庙。
- **卜八都古镇** 《国家地理》一生必去的仙霞古道,长条形布局的城镇,古建筑风貌依旧 仍保留着19世纪的风貌。

# HE

- **赤松黄大仙宫** 赤松黄大仙宫: 赤松宫位于道教第三十六洞天金华山上,这里风景秀,奇山异水宛如人间仙境一般,为上古神农时雨师赤松子及黄大仙-得道飞升之圣地。 千七百多年的仙风历史,遗留下了及为李厚的仙园道文化底蕴。如今,黄大仙信仰远播彩 , 千七百多年的仙风历史,遗留下了极为深厚的仙道文化底蕴。如今,黄大 澳、台及欧美各地,赤松宫又成了众多黄大仙仰慕者归宗认祖的朝圣圣地。 黄大仙信仰远播港、
- **婺州古城古子城** 距今已有1700多年历史,是金华的城市之根,古城内不仅有太平天国侍王府、八咏楼等国家和省级文保单位5处,还有永康考寓等市级文保单位6处,文保点 和历史建筑43处。

始于汉代,距今已有一千八百多年历史,总面积**6.87**平方公 5遗景为特色,融绍兴水乡风情、古采石遗景、山林生态于 鉴湖,鲁镇和香林四大景区。 柯岩景区 - 景区始于汉代, 总面积6.87平方公里。 古采石遗景为特色, 胜区,包括柯岩,

**梅城古镇** - 被誉为"江南大理"的小众古镇坐落在浙西山区,位于新安江与兰 ,北枕乌龙山,南临三江口。建德梅城是一座千年古镇,距今已有1700多年历史。 被誉为"江南大理"的小众古镇坐落在浙西山区,位于新安江与兰江汇合处

西湖风景区 - 秀丽的湖光山色和被誉为人间天堂。2011年6月24日 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外,是中国著名的旅游胜地,也 2。2011年6月24日"中国杭州西湖文化景观"正式被列入《世界遗产名录



### 酒店住宿(7晚)

- 世贸君亭酒店或同级 金华铂尔曼酒店或同级
- 衢州悦禧酒店或同级
- 景区内仙村枕山酒店或同级 上饶君澜大饭店或同级 杭州浦京花园酒店或同级
- x1晚 x2晚 x1晚
- x 1 映
- x 1 映

### 无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





# **SCHEDULE**

ARRIVE HANGZHOU 🖨 (45km) SHAOXING (MOB/D)

- ☑ Keyan Scenic Area
- ☑ Jian Lake (Include boat ride) + Lu Town
- SHAOXING (160km) JINHUA

(B/L/D)

- ✓ Tushita Temple (Include buggy car)
   ✓ Jinhua Ham Intangible Cultural Heritage
- ☑ Guzi City (Wanfo Pagoda)
- JINHUA 🖨 (87km) QUZHOU **D3** 
  - ☑ Wong Tai Sin Temple
  - ☑ Kongshi Nanzong Jiamiao Temple
- QUZHOU (65km) JIANGSHAN

(B/L/D)

- ☑ Jianglang Mountain (Include buggy car) ✓ Nianbadu Ancient Town
- QUZHOU (170km) **D**5 **QIANSHAN**

(B/L/D)

☑ Gexian Village Resort (Include buggy car)

### QIANSHAN (120km) WANGXIANXIANG (65km) D<sub>6</sub> SHANGRAO

- ☑ Gexian Mountain (including cable car)
- 9D Colorful Glass Corridor Experience
- Wangxian Valley
- Qingming Riverside Picture in the Valley Wangxian Valley

  ☑ Enjoy the night view of the cliff

### SHANGRAO (226km) JIANDE 🛱 (125km) **HANGZHOU**

(B/D)

- ☑ Meicheng Ancient Town
- ☑ World Heritage West Lake Scenic Area

### HANGZHOU 🛪 ARRIVAL DR (B/MOB)

☑ New West Lake + tea-picking experience ☑ Transfer to airport





7 Breakfast / 4 Lunch / 7 Dinner Special Cuisine:

- ★ Shaoxing Luzhen Flavor
- Quzhou Confucian Cuisine
- ★ Hangzhou Ḥangbang Flavor
- ★ Jinhua Shuimen Flavor
- ★ Jiangshan Rural Cuisine
- Gexian Village Bagua Banquet ★ Wangxian Valley Xiangu Flavor

### **TOURIST ATTRACTIONS:**

### GEXIAN VILLAGE

Gexian Village - the concentration of negative oxygen ions can be as high as 10,000-50,000/cm3, just

Exclusive customized travel photography@Two photographers follow up with the group for six hours and provide intimate service, recording the day and night of Gexian Village (3:00 p.m.-9:00 p.m., shooting + video dual-camera), and each guest in the group will get a gift A 12-inch plastic-enclosed group photo of the whole group + 5 personal digital photos, and a short video of the group members (30 seconds

Exclusive arrangement@to personally light the lotus water lantern full of blessings, and put it in the fairyland of Yaochi...Late at night, you have the opportunity to enjoy the rare dreamy starry sky of Gexian

### **GEXIAN MOUNTAIN**

**Gexian Mountain -** is located in Gexianshan Town in the middle of Qianshan County, Shangrao City, Jiangxi Province. It is located at the northern foot of Wuyi Mountain. The main peak Gexian Peak is 1096.3 meters above sea level. Gexian Mountain Scenic Area covers an area of 50 square kilometers.

### WANGXIAN VALLEY

Wangxian Valley (cliff night view) - full of original ecology. The mountains on both sides are undulating, the forests are green, the waterfalls are clear, the peaks are steep, the canyons are winding, and the scenery is picturesque. Overlooking the bottom of the valley, there are turbulent flying currents, thousands of strange rocks, and the mountains and rivers are like a paradise.

### QUZHOU

- **Jianglang Mountain** National 5A-level scenic spot, world natural heritage China Danxia, famous for its majestic and peculiar "three stones", has the first strange peak in China Danxia, the most beautiful peak in the country, and the natural Great Man Peak, thrilling Steep Langfeng Tianyou and other scenic spots.
- Kongshi Nanzong Jiamiao Temple It is one of the only three Confucian family temples in China, known as "Southern Zong". At the end of the Northern Song Dynasty, the Jin soldiers invaded the south, Song Gaozong Zhao Gou hurriedly crossed the south, and established the capital in Lin'an.
- Nianbadu Ancient Town The Xianxia Ancient Road that National Geographic must visit in one's life. the long-striped layout of the town, the ancient architecture still retains the style of the 19th century.

### JINHUA

- **Chisong Huangdaxian Palace -** Chisong Huangdaxian Palace: Chisong Palace is located on Jinhua Mountain, the thirty-sixth cave of Taoism. The scenery here is beautiful, and the strange mountains and rivers are like a fairyland on earth. Holy Land. The 1,700-year history of immortality has left behind a very profound cultural heritage of immortality.
- **Guzicheng -** the ancient city of Wuzhou has a history of more than 1,700 years. It is the root of Jinhua City. In the ancient city, there are not only 5 national and provincial cultural relic protection units such as Taiping Heavenly Kingdom Shiwang Mansion and Bayong Building, but also rongkang the cities. There are 6 cultural relic protection units, 43 cultural relic preservation sites and historical buildings.

### **SHAOXING**

Keyan Scenic Spot - The scenic spot began in the Han Dynasty and has a history of more than 1,800 years, with a total area of 6.87 square kilometers. It takes the ancient Yue culture as its connotation and features the ancient quarrying scene. It is a scenic spot integrating mountain and forest ecology, including Keyan, Jianhu, Luzhen and Xianglin.

### JIANDE

Meicheng Ancient Town - Known as "Dali in the south of the Yangtze River", the small ancient town is located in the mountainous area of western Zhejiang, at the confluence of Xin'an River and Lanjiang River, adjacent to Wulong Mountain in the north and Sanjiangkou in the south. Jiande Meicheng is a thousand-year-old town with a history of more than 1,700 years.



### HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- SSAW Hotel Shaoxing or similar Jinhua Pullman Hotel or similar
- Banvan Tree Hotel or similar
- Ge's Fairy Village Pillow Mountain Hotel or similar
- Narada Grand Hotel or similar
- ✓ Hangzhou Pujing Garden Hotel or similar
- x1 Night x2 Nights x1 Night x1 Niaht

x1 Niaht

### **No Optional Tour**

# **General Information**

# ·上海 SHANGHAI ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB		信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master stly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day**以当天正率为准*		拨号代码 Dial Code	China 中国	: +86 : +86	
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特		插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"		
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时无相差		行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。		
气候 Weather	□ Spring 春季 3月 – 5月 Mar to May 25℃ ~ 3℃	Summer 및 6月 − 8月 Jun to Aug 30℃ ~ 19℃	9	Autumn 秋季 月 – 11月 Sep to Nov 4℃~3℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 7°C ~ -3°C *Subject to weather of the day**以当天天气报告为准*	
飞机型号 Aircraft Type	A330	B737		B787		
Departure Date: 出发日期: Tour Fare:			Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge:			
团费: Tipping: 小费:			机场税及燃油附 Agent Collection 旅行社代收费:			
Visa: 签证:				Travel Insurance: 旅行保险:		
			TOTAL: 总数:			
	GD Partner:					

